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Komise se sešla na hybridním jednání 16. ledna 2024. Do soutěže bylo přihlášeno 15 projektů, pro 3 projekty 
se podařilo zajis�t stálé financování a tak byly vyřazeny ze soutěže. Z 12 posuzovaných projektů komise 
doporučuje na schválení 11 projektů  – 1 v plné výši, 9 se snížením finančních prostředků, 1 bez finančních 
prostředků  a jeden komise zamítla. 

Vzhledem k tomu, že byly kompletně rozděleny finanční prostředky pro rok 2024, CGK neplánuje letos otevřít 
druhé kolo soutěže. 

 

B2_VŠCHT_2024_001 Žádost o finanční prostředky na ak�vity šachového klubu VŠCHT 

Šachový klub v minulém roce rozšířil svoje působení do dejvického i holešovického kampusu. Letos se chce 
klub soustředit i na pořádání šachové ligy pod oficiální záš�tou FIDE. Z důvodu omezených finančních 
prostředků krá� komise CGK žádost o finance na pořízení odměn pro vítěze v turnajích a �sk příruček, které je 
možné zdarma �sknout na PKC. 

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_002 Jižák LIVE ! 2024 

Jižák LIVE ! je jednou ze stálých akcí odehrávajících se v areálu kolejí na Jižním městě. Žádost je detailně 
zpracovaná, na vyžádání dodán celkový rozpočet akce i s příspěvky od dalších subjektů. Vzhledem k 
omezeným financím v soutěži SIGA jsou kráceny požadované prostředky. 

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_003 Doktorandská chemická konference - I. ročník 

Komise podporuje žádost o doktorandskou konferenci, avšak domnívá se, že náklady na občerstvení 
nespadají do soutěže SIGA. Vzhledem k plánovanému rušení anglických doktorandských konferencí na 
fakultách by mohla tato incia�va být jejich vhodnou náhradou. Během roku bude vyřešeno, zda by fakulty 
nemohly tuto ak�vitu podpořit a nabídnout tak svým studentům možnost rozvoje prezentačních dovednos�. 



Žadatelům komise doporučuje kontaktovat odpovídající prorektory a domluvit možnos� pořádání konference 
přímo. 

Komise doporučuje projekt ke schválení bez finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_004 FOTON - Spolek klasické fotografie VŠCHT Praha 

Foton je spolkem, který pozvolna zintenzivňuje svou ak�vitu a združuje stále víc a víc fotografů napříč školou. 
V posledních letech se více zviditelnil organizací Fotosoutěže analogových fotografií. Finanční podporu žádá 
na další ročník, který proběhne na podzim, stejně tak i na svůj provoz.  

Komise doporučuje projekt ke schválení v plné výši. 

 

B2_VŠCHT_2024_005 UNI_ART 

UNI-ART je zaběhlý spolek, který má na škole dlouholetou tradici. Podaná žádost srozumitelně popisuje 
potřeby, které chce spolek naplňovat. Z důvodu nedostatku financí bylo potřeba krá�t finanční podporu 
ak�vit, občerstvení při akcích, jeden film a zejména cvičení jógy v Uhelně. Komise doporučuje vybírat při 
kurzech jógy vstupné, které by pokrylo náklady na lektorku a upozorňuje na nutnost úpravy místnos� do 
původního stavu. Do budoucna doporučujeme spolupráci s Ústavem tělesné výchovy.  

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_007 Činnost spolku "Ústav deskových a karetních her" 

Zaběhlý spolek ÚDKH žádá o podporu setkávání na půdě školy i na táborové základně Běstvina. Z důvodu 
omezených financí je krácen příspěvek pro organizátory na herní víkend. 

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_009 Tenisový turnaj pro studenty a zaměstnance VŠCHT Praha – 6. ročník 

Tenisový turnaj je zaběhnlou sportovní tradicí otevřenou všem pedagogům a studentům. Kvůli nedostatkům 
finančních prostředků byla dotace na ak�vitu krácena. 

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_010 Mezinárodní hokejový turnaj Adamantan Cup 2024 

Po úspěšném minulém ročníku komise podporuje pokračování Adamantan Cupu. Bylo však nutno pokrátit 
žádost o finanční prostředky především na doprovodné aktivity. 

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 



 

B2_VŠCHT_2024_011 Lesamáj 2024 

Lesamáj je velký kampusový fes�val, který překračuje svými finančními náklady možnos� SIGY. Komise si 
vyžádala doplnění celkového rozpočtu akci i s příspěvky dalších subjektů, čemuž žadatel obratem vyhověl. 
Komise vidí smysl v této ak�vitě, z důvodu nedostatku financí byla komise nucena krá�t příspěvek pro 
organizátory akce.  

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_013 Podpora činnosti hokejového týmu SK Chemie 

Vzhledem k pozi�vním ohlasům na Čurilův memoriál či Vánoční bruslení se komise rozhodla podpořit tyto 
ak�vity v rámci žádos�. 

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků. 

 

B2_VŠCHT_2024_014 Business club 

Vzhledem k nevyuži� finanční podpory ze žádos� SIGA z minulého roku se komise rozhodla v tomto roce 
žádost Business clubu nepodpořit. Ak�vity 1, 3 a 4 studen� mohou zvládnou s vlastními finančními 
prostředky. Exkurze do průmyslových podniků je běžnou součás� studijních programů a tak je možné 
studentům ekonomických studijních programů nabídnou volná místa v již organizovaných exkurzích, toto 
mohou studen� domluvit s garanty studijních programů především FCHT a FCHI. V případě zájmu většího 
počtu studentů ekonomických programů je možné uspořádat exkurzi k některému z partnerů školy, které 
většinou partner i plně financuje, toto mohou organizátoři domluvit na Oddělení komunikace.  

Komise doporučuje projekt zamítnout. 

 

B2_VŠCHT_2024_015 Ballingovi domácí vařiči 

Srozumitelně napsaný projekt na organizaci ak�vity, která je již součás� i velkých propagačních akcí školy a 
zároveň umožňuje zájemcům získat vyšší povědomí o pivovarnické technologii. Vzhledem k omezeným 
financím v soutěži SIGA jsou kráceny požadované prostředky na nákup stanu, který spolkům zapůjčuje 
Oddělení komunikace a ke kterému si spolek může doplnit vlastní brand. 

Komise doporučuje projekt ke schválení s krácením finančních prostředků.



 

 


